
Beste griffie, 
 
Wij hebben begrepen dat wethouder Kruijer gesprekken heeft gehad met verschillende bewoners 
uit de wijk Waldervaart mbt de ontwikkelingen rondom het Centrumplan. 
Graag zouden wij willen weten wat de huidige stand van zaken is. 
 
Kan het Centrumplan Waldervaart op de agenda geplaatst worden ter bespreking in een OVV? 
 
Met vriendelijke groet, 
Merieke Bredewold W4U 
 
 
Antwoord: 
Tijdens de raadsvergadering van 20 december 2022 hebben er 3 inwoners ingesproken over het 
agendapunt ‘Bestemmingsplanwijzing centrumplan Waldervaart’. Naar aanleiding van die drie 
insprekers heeft uw raad besloten het agendapunt van de agenda af te voeren. Uw raad heeft 
ervoor gekozen het gesprek niet met elkaar of met wethouder Kruijer te voeren.  
 
In de actieve informatierapportage voor de OVV van 21 februari 2023 is aangegeven dat op dat 
moment met 2 van de 3 insprekers overleg was gevoerd. Inmiddels heeft wethouder Kruijer alle 
insprekers minimaal 1x fysiek gesproken. Het waren constructieve en verhelderende gesprekken. Wij 
werken nu aan een aanvullend document voor uw raad waarin wij u onder meer meenemen in de 
conclusies van deze gesprekken en uiteenzetten hoe het participatieproces in de afgelopen jaren is 
vormgegeven.  
 
Zoals door wethouder Kruijer reeds aangegeven in de raadsvergadering van 21 maart 2023 wordt de 
bestemmingsplanwijziging geagendeerd voor de OVV van 18 april 2023.  


